
Valkealan yläkoulun vanhempainyhdistys ry, vuosikokous  

 
Päivä: 16.10.2018 klo 18.00 
 

Paikka: Valkealan yläkoulun  
 
 
PÖYTÄKIRJA 

 
1. Kokouksen avaus  

- Vanhempainyhdistyksen väistyvä puheenjohtaja Mikko Rasimus avasi kokouksen klo 18.06 
 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 
- rehtori Pauli Pölönen valittiin johtamaan puhetta 
- sihteerinä kokouksen ajan Maaret Koskikuru-Hyppänen  

 
3. Kokouksen laillisuus  

- kokouskutsu toimitettu kaksi viikkoa aiemmin Wilma-kutsuna l. laillinen ja päätösvaltainen 
 

4. Esityslistan hyväksyminen  
- esityslista hyväksytty työjärjestykseksi 

 

5.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
- valittu Timo Rantanen 

 
6. Toimintakertomuksen 2017–2018 hyväksyminen 

- luettu ja vahvistettu kokouksessa 
- korjattu: mopokurssi pidetty syksyllä, liikuntavälineiden hankinta ja JEV-säätiön 500 euroa 

 

7. Tilikertomus, toiminnantarkastajien lausunto ja tilinpäätöksen vahvistaminen 
toimintavuodelta 2017–2018 
- taloudenhoitaja Marja Rintanen esitteli kirjanpidon ja tilinpäätöksen  955,35 euroa 
- tilinpäätös vahvistettu 

 
8. Vastuuvapauden myöntäminen johtokunnalle ja tilivelvollisille 

- esitetty vastuuvapautta johtokunnalle ja myöntäminen hyväksytty 

 
      9.   Yhdistyksen puheenjohtajan valinta toimikaudelle 2018–2019  

- seuraavalle toimintakaudelle esitettiin ja valittiin Johanna Arola 
- esitys hyväksytty 

  
     10.   Valitaan uuden johtokunnan jäsenet erovuoroisten tilalle 

Johtokunnasta eroaa: 
 

Mikko Rasimus, Heidi Fomkin-Hartikainen, Soili Vähä-Konka 
 
Hallitus 2018-2019: 

 
esitetty: Päivi Parkkonen (sihteeri), Terhi Kansikas ja Miia Vainonen 
 

     11.  Valitaan toiminnantarkastaja ja varatoiminnantarkastaja toimintavuodeksi 2018–2019 

- toiminnantarkastajaksi valittu Riitta Torikka 
- varatoiminnantarkastajaksi esitetty Aija Järventaustaa      

 

 
 
     12.  Vahvistetaan jäsenmaksu tulevalle toimintakaudella  

- jäsenmaksuksi hyväksytty 10 euroa/henkilö 



    

13.  Toimintasuunnitelman hyväksyminen toimintakaudelle 2018–2019 
 

- toimintasuunnitelmaan ehdotettu Yhtenäiskoulun suunnittelua 

- oppilaille aktiviteetteja mm. Heijastinpajaa 
- JEV-rahan käytön suunnittelu  
- suunnitelman täydennys seuraavaan johtokunnan kokoukseen 

      

14.  Talousarvion hyväksyminen toimintakaudelle 2018–2019 
 

- arvio jäsenmaksuista n. 750 euroa 
- kuvauspalkkiot ja jäsenmaksut ovat suurimmat tulot 

- mopokurssi suurin menoerä 
  

15.  Käsitellään muut asiat 

- keskustelu valokuvien hankalasta tilaamisesta 
- johtokunnan kokoukseen esitetty kouluhankkeiden lausuminen 
- keskustelu koulun sisäilmasta  
- uusi johtokunta käsittelee yläkoulun kysymyksiä herättäviä asioita 

- uuden kouluhankkeen selvittely 
  

16. Kokouksen päättäminen 

- puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.05 
 
 
 

 

 


